
Midtveisevaluering H2020 

Rapport for UTV2000 
Det ble delt et spørreskjema for alle emner ved ISS, med svarfrist 1. oktober. De skulle fyllet ut ett skjema 
per emne de tar dette semesteret. Totalt kom det 504 svar, av disse 7 fra UTV2000. 

Evalueringen inneholder også en rekke tekstfelter der studentene har skrevet en god del kommentarer. 
De svarene som gjelder UTV2000 er skrevet ut her. 

Det ble laget et engelsk og et norsk spørreskjema. I denne rapporten er disse svarene kombinert selv om 
alle figurene er på norsk. Kommentarer er derimot på det språket som ble brukt. 

 



 

 



 

[1] “Det har vært variablet. Emnet har timer en gang i uken, fra kl 0915 - 12:00. Det har fungert fint de 
gangene de har vært variert undervisning hvor halvparten har vært forelesning og resten gruppearbeid. 
Så har det fungert dårlig rent pedagogisk når hele opplegget har vært i forelesningsform.” [2] “Flinke 
kompetente forelesere som vet hva de snakker om.” 
[3] “Det har generelt fungert godt.” 
[4] “noen av foreleserne er veldig flinke, har bra powerpointer og tar pauser. andre har derimot tre fulle 
timer med bare statistikk, omtrent ingen pauser og lite vi kan delta på (eller ikke vet hvordan man bruker 
zoom og klarer ikke lage breakout rooms)” 

 

[1] “Vi har ikke hatt noe seminar. Dvs, seminaret ble til forelesning” 
[2] “seminar og forelesning er i samme, derav tre timer avsatt. noen er veldig flinke andre bruker tiden 
kun til forelesning og vi får ikke mulighet til å diskutere faget” 



 

 

[1] “har ennå ikke levert oppgave som vi skal få tilbakemelding på, kan hende det blir bra. gjerne mer 
informasjon om oppmøte og fravær på zoom i forhold til hva som er obligatorisk og ikke” 



 

[1] “Det har vært en utfordring at undervisningen ikke har blitt tatt opp i zoom. Alle andre emner klarer 
dette, selv med tanke på GDPR og jeg ser ikke noen grunn til at dette emnet ikke skal få til dette.” 
[2] “Et stort ønske om fysisk oppmøte. tildels vanskelig å følge med når det er 3 timer med kun 
forelesning.” 
[3] “Jeg er ikke så glad i den nye online undervisningen. Vi er ikke en veldig stor klasse og jeg vil tro at om 
vi hadde delt oss i 2 så kan det ikke være umulig å få til én fysisk undervisningstime hvor smitteverns 
reglene opprettholdes. Siden utbruddet så har kvaliteten på undervisningen forfalt mye.” [4] “alt i alt er 
det greit tatt i betraktning av situasjonen, men føler andre fag kanskje har mestret dette litt bedre enn 
utv2000 har” 

 


